
Звiт депутата
Кегпчiвськоi се.пшщrrоi радп VIII скппкання за 2024 piK

IIиВоВАРА Вiталiя Миколайовича

Я, Пивовар Вiтапiй Миколайович, обраний дегryтатом КегичiвськоТ

селищноi рали VIII скJIикання вiд полiт".r"ъi партii <Блок свIтличноi
((PдзоМ!). У своiЙ дегryтатСькiй дiяльностi керуюся Констиryцiею Украiни,

Законами Украihи <Про статус дегryтатiв мiсцевих рад>), пПро мiсцеве

самовряд/вання в YKparHi>>, Регламентом Кегичiвськоi селищноТ рали, iншими

нормативними документами, а також принципами чесностi, людяностi

та взаемоповаги.
Прiоритетом моеi деtryтатськоi дiяльностi е всебiчна допомога виборцям,

,rриИ"ятrя рiшень, спрямованID( на полiпшення соцiально - економiчноi

ситуацii в громадi. IJJo робоry я BiB, коордиIryючi cBoi дii з дегryтатами

полiтичноi партii (БЛоК свIтJIИчноi (РдЗоМ!> селищноТ ради та

постiйними комiсiями селищноi ради.
ВiдповiдIIо до пропозицii робочоi групи з пiдготовки I cecii селищноi ради

та новообраних дегryъатiв щодь уr"ор."о та обрання голiв постiйних комiсiй

Кегичiвськоi селищноI ради VIII скJIикання, мене було обрано головою

постiйноi KoMicii з питань земельних вiдносин, охорони навколишнього

природного середовища та будiвництва. Протягом звiтного перiоду мною

.rро".д."о 13 засiдань постiйноi KoMicii, з 14. Ретельно вивчав за,Iви

та звернення, оцрацьовував зауваженЕя та брав участь у обговореннi питань,

якi вносИлисЬ 
"u роr.-д rrоarй"* комiсiй та пленарних засiдань сесiй,

в 2о24роцi був присутнiм на 12 пленарних засiданЕях cecii Кегичiвськоi

селищноi ради з 19. Як деrrутат пiдтримав yci питання, що розглядались на

сесiях селищнот ради, зокрема, це питання соцiапьно - економiчного розвитку

громади, питаннЯ земельнИх вiдносин, вирiшення низки бюджетних питань,

,ur"aрл*ення Програlrл та внесення змiн до них, iнше.

Бу" спiврофобником стратегii розвитку кегичiвськоi селищноi ради

на202|-2025 роки на 2024 piK.

протягом звiтного перrоду до мене, як деrryтата, звернулося з2

громадянина. Щля вирiшення проблемних пит€лнь громадян звертався

зь пiдтримкою до Кегичiвського селищного голови, депутатського коргryсу

та вiдпоВiднlо< сrryжб та структурних пiдроздiлiв селищноi ради, Питання, якi

порушувалися у зверненнях громадян стосувались: земельних вiдносин - 11,

соцiальНо- ,u*"aTy - |4, комун€лльного господарства - 3, працевлаштуванн,I

- 4. Вирiшено позиr"""о _ 2]^, на 11 звернень надано роз'яснення, KpiM того,

25 сiчня 2О24року, 19 квiтня 2О24роц, i4 n".ro 2024ро*у та 
_02 

грудня 2024

року були .rро".дь"i вiдl9итi зустрiчi з мешканцями мого виборчого окруry,

В ходi зустрiчi вiдбувап ася роЪпло"" у . формi дiалоry, пiд час якоi

обговорювалося "uй"ri проблеми. Виборчiв найбiльше хвилювЕlли питання

щодо ремонту дорiг мiсцевого значенЕя, земельнi вiдносини, надання

матерiаПьноi допоrЪ." на лiщування, фiнансовоi пiдтримки сiмей вiйськових,

працевлаштування тощо.



/
Брав активIIу участь у благодiйних зФ(одa>( громади,
на жапь, вiйна внесла своi корективи у наше повсякденне життя

та Кегичiвська громада стала надiйним тилом. Протягом року передавав

вiйськоВосrryжбО"ц"' з рiзних пiдроздiлiв ЗСУ ryрнiкети, тактичнi аптечки,

медичнi препарати, про.ryкти харчув€лння, засоби гiгiени, п€лпиво мастильнi

матерiа.гlи тощо. Невпинно пijтримую небайдrжих людей (волонтерiв)

.рой" особистими кошт€lми. Також, дJlя виконання зоrодiв забезпечення

дi"rr""оaтi сил безпеки IIIJIяхом вирiшення нагаJIьних проблем матерiально-

технiчного забезпечення Управлiння Сlryжби безпеки Украiни в Харкiвськiй

областi та Лозiвського мiжрйонного вiддiry Управлiння Служби безпеки

УкраiЪи, якi здiйснюють свою дiяльнiсть, в тому числi, на територii

Кегичiвськоi селищноi Р4ди вiдповiдно до Програми видiлено 1 8l4 114 грн,

задля належною рiвня безпеки жителiв громади селищною радою

профiнансовано за рa>(унок коштiв бюджеry селищноi територiаrrьноi гр1,11;

"iдrЪ"iд"о 
до Програми взаемодii з правоохоронними органаN{и у сум1

747 497 грн.
однiею з проблем сьогодення е покращеннJI екологiчного стаIIу населених

гryнктiв цромади, створення естетично привабливого вигля,ry населених

пунктiв, .rЪr.рчщ.ння умов проживанЕя житепiв громади. Так, Програма

розвитку земельних вiдносин, рацiонапьною використанЕя та охорони земель

"u терйторii Кегичiвськоi селищноi ради передбачае реапiзацiю вимог

реформування земельних вiдносин та- iх фiнансове забезпечення, Тому,

у звiтноМу роцi профiнаНсованО даЕУ Програlпгу на загальIry су}ry 710 700 грн,

висловлюю слова вдячностt керiвництву громади, депутатському корtryсу,

старостам ради, посадовим особ€lм cTpyKTypHlTx пiдроздiлiв, ii виконавчих

органiв за розумiнЕя та спiвпраIдю,

Щля мене прiоритетом сьогоденЕя - е наближення нашоi краiни

до ПереМоги! Calrr. Ъч ц"оr"ry i плаНую зосередитися в подальшiй моiй роботi

як дегryтата.

.Щепутат Кегичiвськоi се.ппщноi радп
VIII СКЛИКаННЯ

вiталiй ПивовАр


